
На самом деле есть русская версия Алисы, я смотрела её в детстве. Пытаясь вспомнить её 
сейчас, я не могу понять нравилась мне она или нет. Я помню только что я определенно 
смотрела её. 
Во времена детсва, все просмотренные нами фильмы и мультфильмы кажутся лучше, чем 
они есть на самом деле. Смотря на этот мультфильм, своими повзрослевшими с течением 
времени глазами, он вызывает у меня ужас. Возможно так происходит из-за рисовки 
советских мультфильмов или же из-за атмосферы, вложенной в него. 
 

Sofiia D. 

 

 

 

Translation from Ukrainian:  

 

Paragraph 1:  

In fact, there is a Russian version of Alice, I watched it as a child. Trying to remember her now, I 

can't understand whether I liked her or not. I only remember that I definitely watched her. 

 

Paragraph 2: 

During childhood, all the films and cartoons we watched seem better than they really are. Looking at 

this cartoon, with my eyes that have matured over time, it causes me horror. Perhaps this happens 

because of the drawing of Soviet cartoons or because of the atmosphere invested in it. 


